
Protokoll fört vid Höstmötet för PRO Sundsvalls Samorganisations 

representantskap den 20 november 2023 

Plats Selångers IP Café kl. 10:00 

 

Gäst för dagen var Elina Backlund Arab. Regionens Hälso- & Sjukvårds ordförande 

Hon inledde innan vi drog igång Representantskapet med att berätta om vad som händer inom 

Regionens Hälso- & Sjukvård. 

En tuff tid med underskott för 2024 och framåt där inflationen tär på ekonomin 

Det måste effekternas med minst 150 miljoner främst på admin. utbildning och resor men även 

att satsa på äldres behov av vård innan det går till ett vårdpaket.  

Hon fick med sig ett antal instick från representantskapet att jobba med 

Vi tackade Elina med en stor applåd och en presentcheck för det fina föredraget 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordförande öppnade Höstmötet med att hälsa närvarande representantskapsledamöterna 

samt övriga välkomna 

§2 Upprop av ombuden med flera 

Konstaterades att det var 3 föreningar som inte var representerade varav 1 hade lämnat 

återbud 

§3 Fastställande av dagordning 

Lagd dagordning godkändes 

§4  Val till presidium 

a) Mötesordförande 

Beslut att välja sittande Inge Widén 

b) Sekreterare 

Beslut att välja Hans-Gunnar Deldén 

c) Val av 2 justerare 

Beslut att välja Thord Järlehag och Bo Gustavsson 

d) Val av 2 rösträknare 

Beslut att välja Thord Järlehag och Bo Gustavsson 

§5  Aktuell info från Distriktet, Riks  

Bo Gustavsson informerade om vad som är på G i distriktet med att de kallat 

trippelskrapsansansvariga och föreningarnas ordförande till en konferens den 1/12 

samt att man håller på att snygga till Hemsidan med aktuellt info 

Han informerade även om att PRO Riks har beslutat om ett bokföringssystem som ska 

gälla alla föreningar som kommer att lagras i ”Molnet” 

PROs ordförande Åsa Lindestam kommer till oss och Ångermanland i mars samt en 

Friskvårdskonferens kommer att ske den 5/12 samt Årsmöte den 5/4 2024 



§6  Information från KPR samt RPR 

KPR: Inge informerade om KPR mötet den 21/9 där man behandlade utbildning av 

undersköterskor ”vård- och omsorgscollege” (VO college). Behovet av en hållbar 

kompetensförsörjningen inom vård och omsorg är stort samt att kunna renodla de olika 

arbetsuppgifterna för kvalitet och status i vårdyrken och samsyn kring arbetssätt 

medarbetare ska ha förutsättningar att göra ett bra jobb och utvecklas. 

Mitthems bygge för framtidredovisades 

Vård och omsorgsförvaltningen informerade om bl.a. uppsökande verksamhet för 

ofrivillig ensamhet bland äldre personer, till exempel förlusten av en partner, minskat 

socialt nätverk, nedsatt funktionsförmåga och psykisk ohälsa. 

Gratis bad blev en succé  med 5 599 pensionärer 2022 Beslut om att detta grepp ska 

fortsätta 2024 också 

Nationellt Hemtjänstindex från 290 kommuner så hamnade Sundsvalls Kommun på 90 

plats i kvalitét medan Ånge hamnade på 6 plats. Analys är inledd 

Kötid i demensboenden är hög och man håller på att i Haga med nybygge för att minska 

kön något 

RPR: Inge informerade om läget för RPR med att det inte varit några möten på 2 år 

men att vi kallats till diskussionsträff tillsammans med Hälsan-Y i 2 omgångar i år för att få 

förändring av samråd kring Regionens alla enheter. Regionen kommer ut med en remiss i 

december för att penetrera hur samverkan ska se ut med Civilsamhället 

§7  Val av vakanta ledamöter (3) samt 2 revisorsersättare 

Debatt om valen ledde till att man skulle utse dessa som adjungerade i stället 

 

Val av adjungerade till styrelsen Beslutades att välja Ulla Kristoffersson och Thord 

Järlehag bägge PRO Njurunda samt Hans Dahlström-Åsander till Adjungerad 

Revisorsersättare.  

(Hans Dahlström Åsander har i efterhand begärt att avstå uppdraget pga. sjukdom.) 

§8  Ekonomi  

Det redovisades att det på pluskontot finns den 18/11: 225,46kr och i sparkontot samma 

tid: 69 173,91kr 

§9  Höstmötesbeslut 

a) Verksamhetsplan 2024 

Beslutades att anta den framlagda verksamhetsplanen för 2024 

b) Föreningsavgift till samorganisationen 

Förslag från styrelsen med 5kr/medlem för att verkställa verksamhetsplan 

Representantskapet beslutade att inga avgifter från medlemmarna utan att innestående 

medel ska förbrukas 

c) Styrelsearvoden 

Ordförande, sekreterare & kassör har haft 999kr vardera i arvode samt övriga ledamöter 

500kr och revisorerna 300kr  

Representantskapet beslutade om oförändrade belopp för samtliga förtroendevalda 



d) Budget 2024 

Det framlagda budgetförslaget för 2024 godkändes förutom att det inte ska finna intäkter 

från PRO föreningarna 

§10  Trafiksäkerhetsrådet inom Sundsvalls kommun 

Inge informerade som PROs representant i rådet från senaste rådsmötet 

Det kommer väldigt få synpunkter från PRO föreningarna trots anmodan som han kan ta 

med sig till rådet. Denna gång var det endast PRO Selånger som hade synpunkter på 

busshållplatsplacering och övergångsställe som föll bra till beslut 

§11  Styrelserapport 

För dagen fanns det inget att rapportera annat än att det är tungt att verkställa samorgs 

uppgifter och att det är dåligt gehör från föreningarna 

§12  Inkomna motioner och/eller skrivelser 

Inga motioner eller skrivelser fans att bereda till beslut 

§13  Nästa representantskapsmöte = Årsmöte den 22/4 2024 

§14  Avslutning 

Inge tackade representantskapets ledamöter fören bra och givande debatt samt beslut 

och avslutade därmed Höstmötet 

 

 

 Vid protokollet   Mötesordförande 

 

 Hans-Gunnar Delén   Inge Widén 

 

 Justerare   Justerare 

 

 Thord Järlehag   Bo Gustavsson 

 

  

 


